
Protokół Nr XLIII
z sesji Rady Miejskiej

z dnia 15 grudnia 2005 roku  

Sesja rozpoczęła się o godz. 1400 , a zakończyła o 1440.
Obradom przewodniczył  Zdzisław Napiórkowski – Przewodniczący Rady 
Miejskiej, który stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczyli wszyscy radni tj. 21 osób, wobec tego Rada może obradować 
i podejmować prawomocne uchwały, których  łącznie podjęto 3 od nr 440  
do nr  XLIII/442/05.
Protokółowała Anna Waleriańska – inspektor ds. Rady Miejskiej.

ad. pkt. 1

Burmistrz  Nidzicy  Ryszard Kumelski  zaproponował wprowadzenie 
do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na wydzierżawienie nie zabudowanej nieruchomości  na okres dłuższy niż 3 lata 
stanowiącej własność gminy Nidzica.       
Podjęcie tej uchwały jest dla p. Gołębiewskich zam. Waszulki bardzo istotne 
ze względu na możliwość pozyskania środków unijnych niezbędnych 
do inwestowania w gospodarstwo rolne w/w.

Radny Robert Orszulak przypomniał, iż na ostatniej sesji Rady Miejskiej 
kiedy omawiano projekt uchwały o sprzedaży gruntu dla p.Słomkowskich
była potrzebna opinia Rady Sołeckiej, a tu wprowadza się projekt na wiele 
większą działkę niż w m. Bratoszki i bez dodatkowych opinii. 
Wyraził swoje niezadowolenie na nierówne traktowanie mieszkańców.

Kierownik Wydziału GMKiR Piotr Romaniuk poinformował, że w/w działka 
była wydzierżawiona w drodze przetargu na okres 3 lat dla p. Gołębiewskich, 
którzy dzierżawią ten grunt obecnie trzeci rok.

Radny Alfred Potapiuk jako członek Stowarzyszenia EKO NIDZICA zwrócił 
się o wprowadzenie pod obrady wniosku  dotyczącego zabezpieczenia 
w budżecie na rok 2006 środków finansowych niezbędnych do opracowania 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu miasta i gminy Nidzica.

Burmistrz poinformował, iż środki na ten cel zostały zaplanowane. w projekcie 
budżetu na 2006.  Natomiast sesja budżetowa planowana jest dopiero 
w styczniu



W związku z tym, że jest wnioskodawcą zwołania dzisiejszej sesji,  nie wyraża 
zgody na przyjęcie tego wniosku pod obrady.

Radny Jan Branowski zwrócił uwagę, iż w zaproszeniu na sesję nie napisano, 
że jest ona zwołana na wniosek Burmistrza.
Czy Radny nie może wnieść pod obrady dodatkowego punktu?

Sekretarz Miasta Wanda Jastrzębowska wyjaśniła, iż  sesja została zwołana 
na podstawie  art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym tj. „ Na wniosek 
wójta lub co najmniej ¼ ustawowego składu rady gminy przewodniczący 
obowiązany jest zwołać sesję w ciągu 7 dni od dnia złożenia wniosku…
Do zmiany porządku obrad sesji zwołanej w powyższym trybie wymagana jest 
zgoda wnioskodawcy”

Wobec wyczerpania dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie.

Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu w/w uchwały  (pkt.2 ppkt.3) 
głosowało                                                                                                   -  21  radnych
Przeciw                                                                                                       -  0
Wstrzymało się od głosu                                                                           -  0

Za przyjęciem porządku obrad wraz z w/w autopoprawkami
głosowało                                                                         -  21 radnych
Przeciw                                                                            -   0
Wstrzymało się od głosu                                                -   0

W związku z powyższym porządek XLIII  sesji przedstawia się następująco :

1. Otwarcie sesji Rady i przedstawienie porządku obrad.

     2.  Podjęcie uchwał w sprawach:
- wyboru banku prowadzącego bankową obsługę budżetu Gminy 

Nidzica;
- zaciągnięcia zobowiązania na lata 2006-2008 na pokrycie kosztów 

ubezpieczenia majątku i interesantów Gminy Nidzica wraz z 
jednostkami organizacyjnymi i instytucjami kultury;

            -     wyrażenia zgody na wydzierżawienie nie zabudowanej nieruchomości 
                na okres dłuższy niż 3 lata stanowiącej własność gminy Nidzica.       

   ad. pkt. 2

      Podjęcie uchwały w sprawach :

1/  wyboru banku prowadzącego bankową obsługę budżetu Gminy 
     Nidzica;
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Kierownik Wydziału Finansowego Alina Rakoczy  poinformowała 
o rozstrzygnięciu przetargu na obsługę rachunku budżetu Gminy Nidzica i jej 
jednostek organizacyjnych. Wybrano ofertę Powszechnej Kasy Oszczędności 
Bank Polski S.A. Oddział Korporacyjny w Olsztynie. 
Przedstawiła dane wybranej oferty:
 1) opłata za otwarcie rachunku  - 0,00  PLN za jeden rachunek
 2) opłata za prowadzenie rachunku – 0,00 zł  PLN miesięcznie za jeden 
      rachunek
 3) opłata za przelew  (do innych banków)  - 0,00 PLN za jeden przelew, bez 
      przedziałów i wariantów
 4) prowizja za wypłaty gotówkowe  - 0,00 % od kwoty wypłaty, bez 
     przedziałów i wariantów
 5) oprocentowanie rachunków w stosunku rocznym WIBID 1M* współczynnik 
      0,68
  6) oprocentowanie kredytu w rachunku bieżącym w stosunku rocznym :
       WIBOR 1M + marża 0,18 pp.
  
Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały głosowało       -  21 osób 
Przeciw                                                                                             -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                                   -   0

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XLIII/440/05 w  sprawie wyboru banku 
prowadzącego bankową obsługę budżetu Gminy Nidzica.

          2/ zaciągnięcia zobowiązania na lata 2006-2008 na pokrycie kosztów 
              ubezpieczenia majątku i interesantów Gminy Nidzica wraz 
              z jednostkami organizacyjnymi i instytucjami kultury;

Kierownik Wydziału OSO  Elżbieta Płoska poinformowała, iż w  związku
z nienajlepszą oceną aktualnego stanu ubezpieczeń w Gminie Nidzica 
przygotowaną  nieodpłatnie przez firmę INTER BROKER z Torunia Burmistrz 
Nidzicy podjął decyzję o kompleksowym ubezpieczeniu wszystkich jednostek 
w drodze przetargu publicznego. 

W dniu 25 listopada br. ogłoszony został przetarg na ubezpieczenie
majątku i interesów Gminy Nidzica wraz z jednostkami organizacyjnymi 
i instytucjami kultury w zakresie:
a) ubezpieczenia mienia od ognia i innych zdarzeń losowych
b) ubezpieczenia mienia od kradzieży z włamaniem i rabunku
c) ubezpieczenia szyb od stłuczenia i rozbicia
d) ubezpieczenia sprzętu elektronicznego systemem ryzyk nienazwanych
e) ubezpieczenia odpowiedzialności cywilnej
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f) ubezpieczenia odpowiedzialności cywilnej z tytułu prowadzenia hotelu
g) ubezpieczeń komunikacyjnych (AC, OC, NNW)
h) ubezpieczenie następstw nieszczęśliwych wypadków członków OSP.

Termin zawarcia polis ubezpieczeniowych określony został na okres 
od 01 stycznia 2006 roku do 31 grudnia 2008 roku, z tym ,że polisy będą 
wystawiane na okres roczny , indywidualnie dla każdej jednostki . 
Przedstawiła wyniki przetargu, który odbył się w dniu 14 grudnia 2005r. 
Podpisanie  umowy  z  wykonawcą  wyłonionym  w  drodze  przetargu  wymaga 
zgody  Rady  Miejskiej  w  Nidzicy  na  zaciągnięcie  zobowiązania  do  kwoty 
173.280 zł  na lata 2006-2008 na pokrycie kosztów ubezpieczenia majątku 
i interesów Gminy Nidzica wraz z jednostkami organizacyjnymi i instytucjami 
kultury. 
Środki na pokrycie wydatków związanych z ubezpieczeniem planowane są 
w  każdym  roku  w  budżecie  danej  jednostki  ,  ponieważ  są  to  wydatki 
powtarzające się.  W związku z tym , że przetarg obejmuje okres trzech lat  , 
działając  zgodnie  z  ustawą  o  finansach  publicznych  Rada  Miejska  winna 
wyrazić zgodę na zaciągnięcie w/w zobowiązania. 

Radny Robert Orszulak zapytał o sumę ubezpieczenia, jego zakres oraz czy 
tzw. „dzikie” place sportowo-rekreacyjne są również objęte tym 
ubezpieczeniem?

Elżbieta Płoska wyjaśniła, iż każda jednostka przygotowała wykaz  swojego 
majątku do ubezpieczenia i ujęła to co powinno być ubezpieczone. Dodała, iż 
„dzikie” place nie zostały objęte ubezpieczeniem. Suma ubezpieczenia to kwota 
164.760zł.

Wobec wyczerpania dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie.

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały głosowało       -  21 osób 
Przeciw                                                                                             -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                                   -   0

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XLIII/441/05 w   sprawie  zaciągnięcia 
zobowiązania  na  lata  2006-2008  na  pokrycie  kosztów  ubezpieczenia 
majątku  i  interesantów  Gminy  Nidzica  wraz  z  jednostkami 
organizacyjnymi i instytucjami kultury;

            3/ wyrażenia zgody na wydzierżawienie nie zabudowanej nieruchomości 
                na okres dłuższy niż 3 lata stanowiącej własność gminy Nidzica;       

Na głosujących 21 radnych za przyjęciem uchwały głosowało       -  21 osób 
Przeciw                                                                                             -   0 
Wstrzymało się od głosu                                                                   -   0
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Rada Miejska podjęła uchwałę Nr XLIII/442/05  w  sprawie wyrażenia 
zgody na wydzierżawienie nie zabudowanej nieruchomości  na okres 
dłuższy niż 3 lata stanowiącej własność gminy Nidzica.       

Radny Edward Rozmus poinformował, iż Fundacja Wspomagania  Wsi 
rozstrzygnęła  konkursu ,,Nasza Świetlica 2005”   wniosek sołectwa Orłowo 
został nagrodzony i zdobył największą liczbę punktów (na ponad 500 złożonych 
wniosków).

Burmistrz poinformował, iż zgłosili się organizatorzy Wyścigu Kolarskiego Tur 
De Pologne panowie Lang i Piasecki, którzy zaproponowali gminie Nidzica 
współorganizowanie II etapu wyścigu. Wstępnie ustalono trasę ulicami miasta 
Działdowską, Kolejową, Kościuszki, Plac Wolności, 1 Maja i dalej w kierunku 
m. Napiwoda. Termin wyścigu to 4 września  2006 roku.  
Powołany został Komitet Organizacyjny.

Ponadto  w dniu 13 grudnia Sołectwo Grzegórzki  odebrało wyróżnienie 
w kategorii jednostek samorządu terytorialnego podczas konferencji 
„Perspektywy demokracji bezpośredniej w Polsce i Europie” organizowanej 
wspólnie przez Fundację Rozwoju Demokracji Lokalnej, Ambasadę Szwajcarii 
w Warszawie i Initiative & Referendum Institute Europe.

Wiceprzewodnicząca Rady Wanda Tarkowska odczytała karty świąteczne
 z życzeniami dla radnych .

Natomiast Przewodniczący Rady z okazji zbliżających się świąt złożył 
wszystkim świąteczne życzenia.

                      Wobec wyczerpania porządku obrad i braku innych tematów
Przewodniczący  zamknął XLIII  sesję Rady Miejskiej.

Na tym protokół zakończono.

  Protokółowała :                                              Przewodniczący 
                                                                  Rady Miejskiej

/-/ Anna Walerianska                                                                        /-/  Zdzisław Napiórkowski
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